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       SPRAWOZDANIE  
 

ze spotkania dr. Andrzeja Boruszaka z dyr. szkoły dr. Zbigniewem Talagą   
 

W środę, dnia 22 czerwca 2016 r., odbyło się spotkanie p. Andrzeja Boruszaka  

z dyrektorem szkoły, na którym wątkiem przewodnim było podjęcie działań zmierzających  

do poprawienia jakości kształcenia zawodowego we współpracy z WIB (Wielkopolska Izba 

Budownictwa). 

 

Dr inż. Andrzej Boruszak piastuje w WIB-ie funkcję sekretarza i jako członek naszego 

Stowarzyszenia RYBAKI 17, w trosce o przyszłość naszej młodzieży zainicjował to spotkanie. 

Zaproponował dyr. szkoły członkostwo w WIB, co miałoby uskutecznić działania związane 

m.in. z promocją zawodów budowlanych. W tym kontekście nabiera również znaczenia 

możliwość podjęcia współpracy szkoły z firmami wykonawczymi przez pryzmat praktyk 

zewnętrznych. 

P. Andrzej Boruszak podjął także wątek Targów Budowlanych BUDMA 2017 połączonych  

z udziałem uczniów naszej szkoły w Konkursie Rogera Sławskiego.  

Wszystkie wyżej podjęte kwestie mają charakter rozwojowy i miejmy nadzieję, że uda 

się wykorzystać tego rodzaju inicjatywy/pomysły na korzyść naszej młodzieży. 

 

notatkę zredagował 

Marek Wrzesiński 


